
Referat fra styremøte i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubb, 07.05.18 

 

Styremøtet ble avholdt i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubbens lokaler 

 

Det var 5 styremedlemmer til stede på møtet:  

Gabriele Oehninger-Storvoll, Vidar Pettersen, Tonje Skistad, Svanhild Urholm og Grete 

Brevig 

 

Ikke møtt: Anneli Kilen Kjeserud, Steinar Jensen, Svein Kristoffersen, Janne Braarud Jensen 

**************************************************** 

 

Sak 1: Budsjett 

• Bokført saldo pr 30.04; 145.092 på bankkto. 

• Det var enighet om at Gabriele skal se på ny oppvaskmaskin til FOBK, spørre om pris 

samt pris på innstallering. 

• Agilitystevne 1.mai:  

o Bruttoinnt: 103.400,- påmeld, kiosken: 11.525,-  

 

Sak 2: Hall 

• Svanhild har bestilt hall i dag – leveringstid 3 uker 

• Treningsavgift blir beregna fra hallen er oppe og ut året. 

 

Sak 3:  Felles aktiviteter 

• Dugnader - hvordan dette skal organisere framover, tas opp på neste styremøte 

• Miljøtreningene - dette drøftes også på neste styremøte 

 

Sak 4: Containerne 

• Alle lekker, må sjekkes. Vidar borrer hull for å få ut vannet. 

 

 

 

Møtereferat er skrevet av sekretær Grete Brevig 


